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Protokół Nr II/2018 

Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

 w dniu 5 grudnia 2018 r. 

 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu,  

ul. J. Piłsudskiego 59. 

 
            Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak o godz. 10ºº otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”.  Na wstępie 

odczytał klauzulę informacyjną RODO.  

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego, Starostę 

Grójeckiego, Wicestarostę Grójeckiego, Członków Zarządu Powiatu, Sekretarza 

Powiatu, Skarbnika Powiatu, dyrektorów jednostek organizacyjnych, placówek 

oświatowych i szpitali, pracowników Starostwa, przedstawicieli prasy.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności /załącznik/ stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 21 radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.    

 

Ad. 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 19 listopada 2018 r.  

5. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu oraz informacje 

Starosty Grójeckiego. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1  zmieniająca Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2018. 

6.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2018-

2028. 

6.3  wyboru składów osobowych komisji stałych Rady Powiatu. 

6.4 wyboru przewodniczącego Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia 

Powiatu. 

6.5. wyboru przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji. 

6.6 wyboru przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw 

Socjalnych i Przeciwdziałania Bezrobociu. 

6.7 wyboru przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska  

i Geodezji. 
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6.8    wyboru przewodniczącego Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych. 

6.9 powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz określenia jej składu 

osobowego. 

6.10 wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

6.11 określenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

6.12   wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

6.13    wynagrodzenia Krzysztofa Ambroziaka Starosty Grójeckiego. 

7. Interpelacje i zapytania radnych.  

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

9.  Zamknięcie posiedzenia.   

 
Przewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 

Radni nie zgłosili uwag. Porządek obrad został przyjęty.   

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu Grójeckiego z dnia 19 listopada 2018 r.            

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że nie wpłynęły uwagi  

do protokołu. Protokół Nr I/2018 został przyjęty.  

 
Ad. 5 

Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty Grójeckiego przedstawił 

Starosta Krzysztof Ambroziak. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   

         W uzupełnieniu starosta poinformował, że p. Grażyna Kijuc objęła mandat 

radnej Rady Powiatu i w związku z tym pełnienie obowiązków dyrektora Powiatowej 

Biblioteki Publicznej w Grójcu do dnia 31 maja 2019 r. zostało powierzone  

p. Bogumile Marii Krawczak. Zarząd zapoznał się z sytuacją finansową SPZOZ  

w Nowym Mieście. W posiedzeniu uczestniczyła pani dyrektor wraz z główną 

księgową. Sytuacja jest zła. W najbliższy piątek odbędzie się spotkanie z udziałem 

prezesa PCM w Grójcu oraz dyrektora SPZOZ w Nowym Mieście mające na celu 

szczegółową analizę spraw finansowych szpitali. Zarząd zapoznał się z zasadami 

funkcjonowania wspólnoty mieszkaniowej budynku przy ul. Mogielnickiej 28C  

w Grójcu oraz sprzedaży lokalu użytkowego w powyższym budynku. Zarząd 

zapoznał się z sytuacją działek stanowiących mienie powiatu, w tym omówił sprawę 

przetargu na sprzedaż działki o pow. 2,5 ha w Słomczynie a także konieczność 

ponownej analizy sprawy działki położonej w Nowym Mieście n/Pilicą. Zarząd 

zapoznał się z zakresem bonifikaty od opłat za przekształcenie prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Grójeckiego (chodzi o wspólnoty na ul. Drogowców w Grójcu). Zarząd omówił sprawę 

remontu budynku przy ul. POW w Grójcu. Analizował sprawę dot. prawa służebności 

na działce w Warce (ponowne negocjacje z PGE Dystrybucja). Zarząd omówił sprawę 



3 
 

kosztów dowozu uczniów do SOSW w Jurkach z gminy Promna (wójt odmówił 

udziału w kosztach z uwagi na fakt utworzenia placówki o podobnym charakterze na 

terenie tej gminy). Zarząd omówił sprawę pozyskania środków finansowych  

z PFRON na zakup samochodu dla DPS w Nowym Mieście. Zarząd omówił sprawę 

harmonogramu w 2019 r. dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu. 

Ponadto zapoznał się z propozycjami zmian w regulaminie wynagradzania 

nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych. Zarząd zapoznał się z zasadami 

wyboru Rady Muzeum w Warce oraz propozycjami zmian regulaminu organizacyjnego. 

Starosta wyjaśnił, że odbyło się Zgromadzenie Wspólników, na którym podjęto 

decyzję o odwołaniu z funkcji prezesa PCM Sp. z o.o. w Grójcu p. Marzeny 

Barwickiej i powołaniu na stanowisko p. Joanny Czarneckiej. Zarząd spotkał się  

z przedstawicielami firmy sprawującej pieczę nad bezpieczeństwem informacyjnym  

w budynku Starostwa oraz siedzibach jednostek organizacyjnych. Kontynuując 

starosta poinformował, że z naczelnikiem Wydz. RLiOŚ uczestniczył w spotkaniu  

w Urzędzie Marszałkowskim dot. nowelizacji przepisów wzywających starostę do 

utworzenia i finasowania parkingów dla samochodów z odpadami, zatrzymanych na 

terenie powiatu. Wśród samorządów przeważała opinia, że na terenie województwa 

mazowieckiego takie punkty powinny być tożsame z miejscami, w których znajdują 

się regionalne instalacje do przetwarzania odpadów (np. Radom czy Ostrołęka).  

 

Radny Dariusz Piątkowski spytał, w jakim trybie zostało zwołane Zgromadzenie 

Wspólników PCM Sp. z o.o. w Grójcu? 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak wyjaśnił, że odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie 

Wspólników. 

 

Radny Wojciech Wojtczak spytał, czy w PCM w Grójcu zostanie przeprowadzony audyt. 

 
Starosta Krzysztof Ambroziak potwierdził, że planowany jest audyt, który będzie miał 

na celu rozpoznanie stanu faktycznego, jak wygląda sytuacja, a nie wyszukiwaniu nie 

wiadomo, czego.      

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 
Ad. 6.1 
Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2018 

przedstawiła Skarbnik Agnieszka Bilska /załącznik/ 

 

Przewodniczący Rady zaznaczył, że projekt został szczegółowo omówiony w związku 

z tym proponuje przejście do zgłaszania uwag. Radni nie wnieśli uwag. Wobec 
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powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 21 radnych.  

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Zmiany wprowadzono jednogłośnie, 21 głosów 

„za”. Lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała Nr II/5/2018 zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego  

na rok 2018 została przyjęta.   

 
Starosta Krzysztof Ambroziak podziękował radnym za podjęcie uchwały, co pozwoli na 

wypłacenie zaległych wynagrodzeń dla nauczycieli. Ponadto podziękował Pani 

Skarbnik i pracownikom Wydz. Finansowego za przygotowanie projektu uchwały.  

 

Ad. 6.2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Grójeckiego na lata 2018-2028 przedstawiła Skarbnik Agnieszka Bilska /załącznik/ 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i spytał o uwagi. Radni nie zgłosili 

uwag.  Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 21 

radnych. W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Zmiany wprowadzono jednogłośnie,  

21 głosów „za”. Lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała Nr II/6/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Grójeckiego na lata 2018 - 2028 została przyjęta.  

 
Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak ogłosił przerwę w obradach. Wznawiając 

obrady przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. Na sali obecnych 

21 radnych. 

Ad. 6.3 

Projekt uchwały w sprawie wyboru składów osobowych komisji stałych Rady Powiatu 

/załącznik/. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w oparciu o porozumienie Klubów Radnych 

liczba członków poszczególnych Komisji została określona następująco: 

  - Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu - 5 osób 

  - Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji - 7 osób 

  - Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych i Przeciwdziałania 

Bezrobociu - 7 osób 

  - Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Geodezji - 5 osób 

  - Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych - 7 osób 

  - Komisja Rewizyjna - 5 osób 

  - Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - 5 osób. 
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Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanej liczby członków komisji stałych. Wobec 

powyższego przystąpiono do wyboru składów osobowych poszczególnych komisji.  

 
Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy 

w Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu. 

 
Przewodniczący Michał Pruś w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

zgłosił radnych: Adolfa Maciaka, Wojciecha Wojtczaka, Pawła Iwanickiego.   

 
Przewodniczący Jan Madej w imieniu Klubu Radnych Przyjazny Powiat zgłosił 

radnych: Adama Balcerowicza, Pawła Siennickiego, Andrzeja Zarębę.    

Innych kandydatur nie zgłoszono. Kandydaci wyrazili zgodę.  

W związku, że do pracy w komisji zostało zgłoszonych sześciu radnych 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne każdej zaproponowanej 

kandydatury.  Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Listy 

głosowania imiennego stanowią załącznik do protokołu.  

Kandydaci uzyskali następująca ilość głosów:   

  - Adolf Maciak - 20 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 

  - Wojciech Wojtczak - 21 głosów „za”. 

  - Paweł Iwanicki - 9 głosów „za”, 2 „przeciw”, 10 „wstrzymujących się”. 

  - Adam Balcerowicz - 16 głosów „za”, 5 „wstrzymujących się”. 

  - Paweł Siennicki - 12 głosów „za”, 2 „przeciw”, 7 „wstrzymujących się”.  

  - Zaręba Andrzej - 20 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”.               

 
Przewodniczący Rady poinformował, że w skład Komisji Planowania, Budżetu, 

Finansów i Mienia Powiatu weszli radni:  

1. Balcerowicz Adam   

2. Maciak Adolf  

3. Siennicki Paweł  

4. Wojtczak Wojciech 

5. Zaręba Andrzej  

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy 

w Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji. 

 
Przewodniczący Michał Pruś w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwości 

zgłosił radnych: Teresę Bednarską, Grażynę Kijuc, Annę Steczkowską. 
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Przewodniczący Jan Madej w imieniu Klubu Radnych Przyjazny Powiat zgłosił 

radnych: Roberta Lipca, Andrzeja Zarębę, Jolantę Sitarek, Cezarego Kołodziejskiego. 

 
Innych kandydatur nie zgłoszono. Kandydaci wyrazili zgodę.  

 
W związku, że do pracy w komisji zostało zgłoszonych siedmiu radnych, co nie 

przekracza składu osobowego Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak przeprowadził 

głosowanie imienne łącznie na wszystkich zaproponowanych kandydatów.    

Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Skład osobowy 

Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji został przyjęty jednogłośnie, 21 

głosów „za”.  Lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że w skład Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, 

Sportu i Promocji weszli radni: 

1. Bednarska Teresa,  

2. Kijuc Grażyna,  

3. Kołodziejski Cezary,  

4. Lipiec Robert,   

5. Sitarek Jolanta,  

6. Steczkowska Anna,   

7. Zaręba Andrzej. 

 
Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych i Przeciwdziałania Bezrobociu. 

 
Przewodniczący Michał Pruś w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłosił 

radnych: Adolfa Maciaka, Annę Steczkowską, Dariusza Piątkowskiego, Pawła 

Iwanickiego.  

 

Przewodniczący Jan Madej w imieniu Klubu Radnych Przyjazny Powiat zgłosił 

radnych: Krzysztofa Fiksa, Janusza Karbowiaka, Pawła Siennickiego, Roberta Lipca.   

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. Kandydaci wyrazili zgodę.  

 
W związku, że do pracy w komisji zostało zgłoszonych ośmiu radnych 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak przeprowadził głosowanie imienne każdej 

zaproponowanej kandydatury.  Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział  

21 radnych. Listy głosowania imiennego stanowią załącznik do protokołu.  
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Kandydaci uzyskali następującą ilość głosów:  

 - Adolf Maciak - 20 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 

 - Anna Steczkowska - 8 głosów „za”, 2 „przeciw”, 11 „wstrzymujących się”. 

 - Dariusz Piątkowski 20 głosów „za’, 1 „wstrzymujący się”. 

 - Paweł Iwanicki - 21 głosów „za”. 

 - Krzysztof Fiks - 20 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 

 - Janusz Karbowiak - 20 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 

 - Paweł Siennicki - 17 głosów „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”. 

 - Robert Lipiec - 18 głosów „za”, 3 „wstrzymujące się”. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że w skład Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej, Spraw Socjalnych i Przeciwdziałania Bezrobociu weszli radni: 

1. Fiks Krzysztof  

2. Iwanicki Paweł,  

3. Karbowiak Janusz,  

4. Lipiec Robert,   

5. Maciak Adolf,  

6. Piątkowski Dariusz,  

7. Siennicki Paweł. 
 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Geodezji. 

 
Przewodniczący Michał Pruś w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

zgłosił radnych: Pawła Iwanickiego, Władysława Kumorka, Michała Prusia.  

 

Przewodniczący Jan Madej w imieniu Klubu Radnych Przyjazny Powiat zgłosił 

radnych: Jana Madeja, Marzenę Rosołowską, Krzysztofa Fiksa.   

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. Kandydaci wyrazili zgodę.  

 
W związku, że do pracy w komisji zostało zgłoszonych sześciu radnych 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak przeprowadził głosowanie imienne każdej 

zaproponowanej kandydatury.  Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział  

21 radnych. Listy głosowania imiennego stanowią załącznik do protokołu.  

Kandydaci uzyskali następującą ilość głosów:  

- Paweł Iwanicki - 21 głosów „za”. 

- Władysław Kumorek - 10 „za”, 11 „wstrzymujących się”. 

- Michał Pruś - 21 głosów „za. 

- Jan Madej - 20 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 
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- Marzena Rosołowska 19 „za”, 2 „wstrzymujące się”. 

- Krzysztof Fiks - 20 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w skład Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, 

Ochrony Środowiska i Geodezji weszli radni: 

1. Fiks Krzysztof,   

2. Iwanicki Paweł,  

3. Madej Jan  

4. Pruś Michał,  

5. Rosołowska Marzena. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji 

Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych. 

 
Przewodniczący Michał Pruś w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

zgłosił radnych: Wojciecha Wojtczaka, Adolfa Maciaka, Władysława Kumorka. 

 
Przewodniczący Jan Madej w imieniu Klubu Radnych Przyjazny Powiat zgłosił 

radnych: Grzegorza Górskiego, Marzenę Rosołowską, Krzysztofa Ambroziaka, 

Adama Balcerowicza, Janusza Karbowiaka.  

 
W związku, że do pracy w komisji zostało zgłoszonych ośmiu radnych 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak przeprowadził głosowanie imienne każdej 

zaproponowanej kandydatury.  Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział  

21 radnych. Listy głosowania imiennego stanowią załącznik do protokołu.  

 
Kandydaci uzyskali następującą ilość głosów:  

  - Wojciech Wojtczak - 9 głosów „za”, 12 „wstrzymujących się”. 

  - Adolf Maciak - 21 głosów „za”. 

  - Władysław Kumorek - 21 głosów „za”. 

  - Grzegorz Górski - 15 głosów „za”, 6 „wstrzymujących się”. 

  - Marzena Rosołowska - 19 głosów „za”, 2 „wstrzymujące się”. 

  - Adam Balcerowicz - 19 głosów „za”, 2 „wstrzymujące się”. 

  - Krzysztof Ambroziak - 20 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 

   - Janusz Karbowiak – 20 „za”, 1 „wstrzymujący się”.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w skład Komisji Transportu Zbiorowego  

i Dróg Publicznych weszli radni: 
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1. Ambroziak Krzysztof,   

2. Balcerowicz Adam,  

3. Górski Grzegorz  

4. Karbowiak Janusz,  

5. Kumorek Władysław,   

6. Maciak Adolf,  

7. Rosołowska Marzena.  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie, 21 głosów „za”.    

 
Uchwała Nr II/7/2018 w sprawie wyboru składów osobowych Komisji Stałych 

Rady Powiatu została przyjęta. 

 
Przewodniczący Klubu PiS Michał Pruś zgłosił wniosek o przerwę w obradach.  

 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.30. Po wznowieniu 

obrad na salę powróciło 21 radnych. 

 
Radny Władysław Kumorek poprosił o podanie podstawy prawnej na podstawie, 

której przed podaniem składu osobowego nie zostało przez Radę przegłosowane  

ile osób ma liczyć dana komisja.  

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak wyjaśnił, że liczba członków Komisji 

Stałych została wspólnie uzgodniona przez Klub Prawo i Sprawiedliwość i Klub 

Przyjazny Powiat. W tej sprawie po uzgodnieniach został wypracowany kompromis.  

 
Radny Władysław Kumorek zwrócił uwagę, że Kluby Radnych mogą w tej sprawie 

prowadzić ustalenia, natomiast decyzja należy do Rady Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak podkreślił, że uchwała w sprawie składów 

osobowych Komisji Stałych została przyjęta przez Radę Powiatu.  

 

Radny Wojciech Wojtczak zwrócił uwagę, że liczba członków Komisji Rolnictwa 

została zmniejszona w stosunku do ubiegłej kadencji. 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że liczba członków została ustalona w wyniku 

porozumienia pomiędzy dwoma klubami radnych.  
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Przewodniczący Klubu Radnych PiS Michał Pruś poinformował, że na następnej 

Sesji złoży wniosek na piśmie o poszerzenie składów osobowych dwóch komisji.  

W związku z tym wnosi o zakończenie obecnej dyskusji i tego nieporozumienia.   

 

Radny Wojciech Wojtczak zaproponował, aby jeszcze na dzisiejszej sesji nastąpiło 

poszerzenie składu osobowego Komisji Transportu oraz zwiększenie liczby członków 

Komisji Rolnictwa do 7 osób.      

 

Przewodniczący Rady podkreślił, że zaproponowane zmiany zostaną wprowadzone 

na następnej sesji. Nie ma najmniejszego problemu, skład każdej z komisji może być 

zwiększony. Przewodniczący Klubu PiS przedłoży propozycje w tej sprawie.  

 
Radny Wojciech Wojtczak zgłosił wniosek o zwiększenie składu osobowego Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Geodezji do 7 osób poprzez włączenie 

po jednej osobie z Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość i Klubu Radnych 

Przyjazny Powiat, a także wniosek o dołączenie do składu osobowego Komisji 

Transportu i Dróg Publicznych jednej osoby z Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość. 

Radny wyraził nadzieję, że ktoś z obecnych członków zrezygnuje z pracy w tej komisji.  

 
Przewodniczący Michał Pruś w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

zgłosił formalny wniosek o przerwę w obradach.  

Przewodniczący Rady przychylając się do wniosku ogłosił przerwę w obradach.  

 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. Obecnych 21 radnych. 

Następnie udzielił głosu radnemu Wojciechowi Wojtczakowi. 

 
Radny Wojciech Wojtczak wycofał zgłoszone wnioski. 

Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 6.4  

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach w celu wyłonienia kandydata.  

Po wznowieniu obrad członkowie Komisji na przewodniczącego zaproponowali 

radnego Adam Balcerowicza. Kandydat wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Adama 

Balcerowicza na przewodniczącego Komisji Planowania, Budżetu, Finansów i Mienia 

Powiatu i poddał pod głosowanie /załącznik/.  
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Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Radny Adam 

Balcerowicz uzyskał 21 głosów „za”.  Lista głosowania imiennego stanowi załącznik 

do protokołu.  

 
Uchwała Nr II/8/2018 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Planowania, 

Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu została podjęta.  

 

Ad. 6.5.  

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach w celu wyłonienia kandydata.  

Po wznowieniu obrad członkowie Komisji na przewodniczącego zaproponowali 

radnego Roberta Lipca. Kandydat wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Roberta 

Lipca na przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sporu i Promocji  

i poddał pod głosowanie /załącznik/. 

 
Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Radny Robert Lipiec 

uzyskał 21 głosów „za”.  Lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  

 
Uchwała Nr II/9/2018 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Turystyki, Sporu i Promocji została podjęta.  

 
Ad. 6.6.  

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach w celu wyłonienia kandydata.  

Po wznowieniu obrad członkowie Komisji na przewodniczącego zaproponowali 

radnego Krzysztofa Fiksa. Kandydat wyraził zgodę. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru radnego 

Krzysztofa Fiksa na przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw 

Socjalnych i Przeciwdziałania Bezrobociu i poddał pod głosowanie /załącznik/. 

Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Radny Krzysztof Fiks 

uzyskał 20 głosów „za” i 1 „wstrzymujący się”.  Lista głosowania imiennego stanowi 

załącznik do protokołu.  

 
Uchwała Nr II/10/2018 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych i Przeciwdziałania Bezrobociu została 

przyjęta. 
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Ad. 6.7  
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach w celu wyłonienia kandydata.  

Po wznowieniu obrad członkowie Komisji na przewodniczącego zaproponowali 

radnego Jana Madeja. Kandydat wyraził zgodę. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Jana 

Madeja na przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska  

i Geodezji i poddał pod głosowanie /załącznik/. 

 
Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Radny Jan Madej 

uzyskał 21 głosów „za”.  Lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  

 
Uchwała Nr II/11/2018 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Geodezji została przyjęta. 

 

Ad. 6.8  

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach w celu wyłonienia kandydata.  

Po wznowieniu obrad członkowie Komisji na przewodniczącego zaproponowali 

radnego Grzegorza Górskiego. Kandydat wyraził zgodę. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Grzegorz 

Górskiego na przewodniczącego Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych 

/załącznik/ 

 

Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Radny Grzegorz 

Górski uzyskał 21 głosów „za”. Lista głosowania imiennego stanowi załącznik  

do protokołu.  

Uchwała Nr II/12/2018 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Transportu 

Zbiorowego i Dróg Publicznych została przyjęta. 

 

Ad. 6.9 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 

określenia jej składu osobowego /załącznik/. 

 

Przewodniczący Michał Pruś w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

zgłosił wniosek o zwiększenie składu osobowego do 7 osób.  
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Starosta Krzysztof Ambroziak stwierdził, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zostanie 

powołana po raz pierwszy. Zmian w Statucie jeszcze nie ma, niemniej ustawa  

o samorządzie powiatowym, jako akt wyższego rzędu określa zasady w zakresie składu 

osobowego. Starosta zwrócił się do radcy prawnego o przybliżenie jej zapisów.  

 
Radca Prawny Marian Seweryn wyjaśnił, że w Statucie jest zapis dot. liczby składu 

osobowego dla wszystkich stałych komisji, który został określony na minimum 5 osób. 

Zatem wniosek Klubu PiS może zostać uwzględniony. Należy zwrócić uwagę, że  

w stosunku do składu  tej komisji jest wymóg, aby przedstawiciele wszystkich klubów 

uczestniczyli w jej pracach. 

 
Starosta Krzysztof Ambroziak poprosił o przedstawienie ograniczeń, jakie nakłada 

ustawa, jeśli chodzi o członkostwo w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Radca Prawny Marian Seweryn poinformował, że do składu Komisji nie mogą być 

włączeni członkowie Prezydium Rady oraz Zarządu Powiatu.  

 
Przewodniczący Rady poddał wniosek Klubu PiS pod głosowanie. Obecnych  

21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Wniosek został przyjęty 

jednogłośnie, 21 głosów „za”. Lista głosowania imiennego stanowi załącznik  

do protokołu.  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 
Przewodniczący Michał Pruś w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

zgłosił radnych: Dariusza Piątkowskiego, Teresę Bednarską, Grażynę Kijuc. 

 
Przewodniczący Jan Madej w imieniu Klubu Radnych Przyjazny Powiat zgłosił radnych: 

Cezarego Kołodziejskiego, Jana Madeja, Grzegorza Górskiego, Roberta Lipca. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. Kandydaci wyrazili zgodę.  

W związku, że do pracy w Komisji zostało zgłoszonych siedmiu radnych, co nie 

przekracza liczby członków przewodniczący Rady Janusz Karbowiak przeprowadził 

głosowanie imienne łącznie na wszystkich zaproponowanych kandydatów.   

Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Skład Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji został przyjęty jednogłośnie, 21 głosów „za”. Lista głosowania 

imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady poinformował, że w skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

weszli radni: 

1. Bednarska Teresa, 

2. Górski Grzegorz, 

3. Kijuc Grażyna, 

4. Kołodziejski Cezary  

5. Lipiec Robert, 

6. Madej Jan, 

7. Piątkowski Dariusz. 

 
Uchwała Nr II/13/2018 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

i określenia jej składu osobowego została przyjęta. 

 
Ad. 6.10 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach w celu wyłonienia kandydata.  

Po wznowieniu obrad członkowie Komisji na przewodniczącego zaproponowali 

radnego Cezarego Kołodziejskiego. Kandydat wyraził zgodę. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Cezarego 

Kołodziejskiego na przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i poddał 

pod głosowanie /załącznik/.  

 

Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Radny Cezary 

Kołodziejski uzyskał 21 głosów „za”.  Lista głosowania imiennego stanowi załącznik 

do protokołu.  

 
Uchwała Nr II/14/2018 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji została przyjęta. 

Ad. 6.11 

Projekt uchwały w sprawie określenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej /załącznik/. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak zaproponował określenie składu osobowego 

Komisji w liczbie 5 osób.  

 

Radni nie zgłosili uwag do propozycji Przewodniczącego Rady. W związku  

z powyższym poddał propozycję pod głosowanie. Obecnych 21 radnych.  

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 21 

głosów „za”. Lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w Komisji Rewizyjnej. 

 
Przewodniczący Michał Pruś w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwości zgłosił 

radnych: Wojciecha Wojtczaka, Michała Prusia. 

 
Przewodniczący Jan Madej w imieniu Klubu Przyjazny Powiat zgłosił radnych: 

Grzegorza Górskiego, Roberta Lipca, Jana Madeja. 

 
Innych kandydatur nie zgłoszono. Kandydaci wyrazili zgodę.  

 
W związku, że do pracy w Komisji zostało zgłoszonych pięciu radnych, co nie 

przekracza liczby członków przewodniczący Rady Janusz Karbowiak przeprowadził 

głosowanie imienne łącznie na wszystkich zaproponowanych kandydatów.    

 
Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. W wyniku głosowania 

skład Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie, 21 głosów „za”. Lista 

głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w skład Komisji Rewizyjnej weszli radni: 

1. Górski Grzegorz 

2. Lipiec Robert, 

3. Madej Jan, 

4. Pruś Michał 

5. Wojtczak Wojciech. 

 
Uchwała Nr II/15/2018 w sprawie określenia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej została przyjęta. 

 
Ad. 6.12 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach w celu wyłonienia kandydata.  

Po wznowieniu obrad członkowie Komisji na przewodniczącego zaproponowali 

radnego Jana Madeja. Kandydat wyraził zgodę. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Jana Madeja 

na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i poddał pod głosowanie /załącznik/.  

 

Obecnych 21 radnych. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. Radny Jan Madej 

uzyskał 19 głosów „za”, 2 „przeciw”.  Lista głosowania imiennego stanowi załącznik 

do protokołu.  
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Uchwała Nr II/16/2018 w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

została przyjęta. 

 
Radna Teresa Bednarska opuściła sale obrad. Obecnych 20 radnych.  

 

Ad 6.13   

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wynagrodzenia Krzysztofa 

Ambroziaka Starosty Grójeckiego odczytał Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak 

/załącznik/. Jednocześnie dodał, że wynagrodzenie zostało zaproponowane na tym 

samym poziomie, co poprzedniego starosty.  

Radny Adolf Maciak poprosił o podanie łącznej wysokości wynagrodzenia. 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że wynagrodzenie ogółem wynosi 9.660 zł 

(brutto). Ponadto dochodzi kwota, która wynika z dodatku stażowego. 

 
Radny Wojciech Wojtczak spytał, w jakiej wysokości będzie dodatek stażowy? 

 
Starosta Krzysztof Ambroziak wyjaśnił, że maksymalna stawka wynosi 20% 

wynagrodzenia zasadniczego. Zapewnił, że w jego przypadku dodatek nie osiągnie tej 

granicy. Natomiast zostanie wyliczony, gdy przekaże wszystkie konieczne dokumenty.   

 
Radny Wojciech Wojtczak poprosił o przybliżenie, jakie ustawa przewiduje minimalne  

oraz maksymalne stawki wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego  

i specjalnego. 

 
Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że zaproponowane wartości 

są maksymalne, oczywiście dostosowane do znowelizowanej ustawy.  

 
Radca Prawny Marian Seweryn wyjaśnił, że z mocy ustawy przewidziany jest dodatek 

specjalny w wysokości 20%. Poza tym od 1 lipca 2018 r. wynagrodzenie wszystkich 

starostów, Wójtów i burmistrzów zostało obniżone o 20%.  

 
Radna Grażyna Kijuc spytała, czy wg ustawy dodatek specjalny wynosi 20%? 

 
Radca Prawny Marian Seweryn wyjaśnił, że z mocy ustawy przewidziany jest dodatek 

specjalny w wysokości 20%. Natomiast Rada Powiatu może w drodze uchwały 

zwiększyć jego wysokość, w tym przypadku dodatek został określony na 40%. 
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Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. Obecnych 20 radnych. W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Uchwała 

została przyjęta większością głosów, 19 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. Starosta 

wstrzymał się od głosu. Lista głosowania imiennego stanowi załączniki do protokołu.  

 
Uchwała Nr II/17/2018 w sprawie wynagrodzenia Krzysztofa Ambroziaka Starosty 

Grójeckiego została przyjęta.  

Starosta Krzysztof Ambroziak podziękował za przyjęcie uchwały.  
 
Ad. 7 

Interpelacje i zapytania radnych.  

W tym punkcie porządku obrad nikt z radni nie zabrał głosu. 

 

Ad. 8 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Przewodniczący Michał Pruś złożył pismo w sprawie utworzenia Klubu Radnych 

Prawo i Sprawiedliwości /załącznik/. 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak podkreślił, że z uwagi na nowelizację ustawy  

o samorządzie powiatowym zachodzi konieczność zmiany Statutu. Zasadne jest, aby 

Zarząd i przedstawiciele klubów radnych uczestniczyli w pracach, niemniej 

przygotowaniem aktualizacji powinna zająć się Komisja Statutowa. Kontynuując 

starosta zaprosił członków Komisji Zdrowia na posiedzenie Zarządu w najbliższy 

piątek, na którym zostanie przeanalizowana sytuacja w PCM w Grójcu oraz SPZOZ 

w Nowym Mieście. 

 

Radny Wojciech Wojtczak zaproponował, aby w dyskusji nad tak istotną sprawą 

uczestniczyła nie tylko Komisji Zdrowia, ale wszyscy radni. Ponadto radny poruszył 

sprawę zawiadamiania radnych o sesji. Część radnych zwróciła służbowe laptopy  

a nie ma obowiązku korzystania na sesji z prywatnych komputerów. W związku z tym 

uważa, że materiały powinny być przygotowane w wersji papierowej. 

 

Przewodniczący Rady zapewnił, że do następnej sesji, która odbędzie się w dniu  

28 grudnia 2018 r. komputery zostaną zakupione.  

 

Radny Grzegorz Górski stwierdził, że przesyłane do radnych maile powinny zawierać 

opcję potwierdzenia, że radny materiały otrzymał.  
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Przewodniczący Rady wyjaśnił, że Biuro Rady za każdym razem wysyła do radnych 

sms powiadamiający o terminach sesji i komisji. 

 

Ad. 9 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 13.30 

zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam Sesję Rady Powiatu 

Grójeckiego”. 

 

 
                  Protokołowała:                                                         Przewodniczył: 

      

        Palmira Ponceleusz - Kornafel                                       Janusz Karbowiak                                                                                


